



PACE to investigate allegations of organ-trafficking in Kosovo

Strasbourg, 25.06.2008 – The Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE) is to prepare a report on the inhumane treatment of people and illicit trafficking in human organs in Kosovo.

PACE's Committee on Legal Affairs and Human Rights today appointed Dick Marty (Switzerland, ALDE) to prepare the report, who will visit the region to gather information before presenting his conclusions to the 318-member Assembly.

A group of 17 parliamentarians earlier signed a motion asking the Assembly to look into the allegations, which appear in a recent book by the former Prosecutor of the International Tribunal for the Former Yugoslavia Carla del Ponte.

[Link to the motion](#)

Enquête de l'APCE sur les allégations de trafic d'organes au Kosovo

Strasbourg, 25.06.2008 – L'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE) va rédiger un rapport sur le traitement inhumain de personnes et le trafic illicite d'organes humains au Kosovo.

La Commission des questions juridiques et des droits de l'homme de l'APCE a désigné aujourd'hui comme rapporteur Dick Marty (Suisse, ADLE), qui se rendra dans la région pour recueillir des informations avant la présentation de son rapport pour débat aux 318 membres de l'Assemblée.

Dix-sept parlementaires avaient signé auparavant une proposition de résolution invitant l'Assemblée à se pencher sur les révélations qu'avait faites l'ancien procureur du Tribunal Pénal International pour l'ex-Yougoslavie, M^{me} Carla del Ponte, dans un livre qui vient de paraître.

[Lien vers la proposition de résolution](#)

ED117b08